

8D7N

OCEAN FLOWER ISLAND

Experience Hainan Tour



TC: CHN-HAK8D

[Day 1] SINGAPORE ✈️ HAIKOU**(Lunch)**

- Arrival Haikou Meilan Airport, after lunch we will proceed to hotel

Overnight at HAIKOU 4*Hotel (GuangDong hotel or similar)

[Day 2] HAIKOU-QIONGHAI**(Breakfast/Lunch/Dinner)**

- Head to Qionghai BoAo Water City where **The BoAo Forum for Asia** is located
- Visit the establishment of **BoAo conference site**
- **Jade Beach Sightseeing Cruise** (Compulsory Optional Tour)
- Visit **China Museum of the South China Sea**
- Internet celebrity check-in point: **the story of the sea**
- Visit **Fushan Coffee Culture Town**, one of the earliest coffee growing areas in Hainan and the first coffee-themed cultural tourism town in China.

Overnight at XINGLONG 4*Hotel (RoEasy Hospitality hotel or similar)

[Day 3] SANYA**(Breakfast/Lunch/Dinner)**

- Visit **Li & Miao Cultural Heritage Park (Binglanggu)**, a 5A rated scenic area, features the beauty of the ethnic minority cultural heritage. Appreciate the folk customs, lodging, art and ethnic melody. (Compulsory Optional Tour)
- Lunch at Sanya, indulge in an incredible experience at an underwater Restaurant with a luxurious feast while mesmerize by underwater mermaid performance
- Tour **Dadonghai** seaside area
- **Sanya Romance Park** – ‘Sanya Eternal Love’ performance (Optional Tour at your own expense)
- **Sanya Night Food Market**

Overnight at SANYA 4* Hotel (Four Seasons Ocean Courtyard Hotel or similar)

[Day 4] SANYA**(Breakfast/Lundch/Dinner)**

- Visit **Luhuitou Park** “deer looking back’ sculpture also known as “Deer Town”.
- Tour **Yalong Bay Rose Valley** (Compulsory Optional Tour)

Overnight at SANYA 4* Hotel (Four Seasons Ocean Courtyard Hotel or similar)

[Day 5] SANYA- HAIHUA ISLAND**(Breakfast/Lunch)**

- Visit **Nanshan Buddhism Cultural Park**, located at a 5A rated scenic area. Here we pay respects to a 108-meter-tall Statue of Nanhai Guanyin Buddha. (Compulsory Optional Tour)
- Proceed to enjoy a vegetarian meal
- We will enjoy an extravaganza **light show** in the evening.

Overnight at HAIHUA ISLAND 5* Hotel [Exclusive] (Hilton Hainan Haihua Island)

[Day 6] HAIHUA ISLAND - HAIKOU <High speed train>**(Breakfast/Dinner)**

- **Ocean Park Pavilion**: A large polar Ocean Park that house tens of thousands of tropical Marines lives with fantasy interactive experience with the polar mountains, meet the tropical sea, penguin house, the famous beluga whale etc
- You can visit **Romantic Street, Wedding Manor, Twin Beach, Museum groups** at your own free time

Overnight at HAIKOU 4*Hotel (GuangDong hotel or similar)

[Day 7] HAIKOU**(Breakfast)**

- Free at leisure (on your own)

Overnight at HAIKOU 4*Hotel (GuangDong hotel or similar)

[Day 8] HAIKOU ✈️ SINGAPORE**(Breakfast)**

- After breakfast, transfer to airport for your flight to Singapore with unforgettable memories of your holiday with WTS Travel.

Remark: -

- ☒ The Company reserves the right to alter tour itineraries, meals, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions.
- ☒ Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- ☒ Compulsory Optional Tour: Nanshan Cultural Park + Binglanggu + Rose Valley + Boao Forum for Asia Jade Beach Sightseeing Cruise (SGD110/PAX PAY AT SIN)
- ☒ Optional Tour at own expense: Sanya Romance Park (380 RMB/PAX), The Red Detachment of Women Show (320 RMB/PAX)
- ☒ Driver & Guide Tipping: RMB 320 per pax (whole trip)

WTS travel

OUR OUTLETS:

#04-06 Bukit Panjang Plaza
#05-19 Causeway Point
#B1-38 Our Tampines Hub

TA 00637

CALL US NOW

6466 8558

f wtstravel

☎ +65 9116 6994

📷 wtstravelsg

🌐 wtstravel.com.sg

📧 enquiries@wtstravel.com.sg

八天七晚

海花岛高铁精品游

(独家: 入住一晚 5 星希尔顿海花岛住宿)



TC: CHN- HAK8D

行程亮点

- ✘ 《直升飞机体验》
- ✘ 《高铁体验》: 海花岛-海口
- ✘ 《中国南海博物馆》
- ✘ 《国家海岸》: 香水湾
- ✘ 《最美海岸线》
- ✘ 《海花岛》海洋乐园馆

美食特色

- ✘ 海底餐厅海鲜午餐+观赏“美人鱼”表演
- ✘ 南山纯手工素斋
- ✘ 三亚美食夜市

酒店安排

- ✘ 独家 海花岛 5 星酒店 <希尔顿酒店>

【第一天】: 新加坡 ✈️ 海口

(午餐)

- 抵达海口美兰机场·午餐后前往酒店休息。
- 酒店: 海口 4 星酒店 <兴泰粤海酒店或同级>

【第二天】: 海口/琼海

(早餐/午餐/晚餐)

- 参观著名国际会议组织亚洲论坛: 博鳌水城成立会址
 - 【保证自费】乘坐游船前往风水宝地: 玉带滩
 - 参观中国南海博物馆
 - 网红打卡点: 海的故事
 - 参观福山咖啡文化风情镇-海南最早咖啡种植地之一, 中国首个咖啡主题文旅小镇。
- 酒店: 4 星酒店 <香水湾荣逸温情大酒店或同级>

【第三天】: 三亚

(早餐/午餐/晚餐)

- 【保证自费】游览国家 5A 级景区: 槟榔谷·最原生态的海南少数民族黎族和苗族·独有的“纹面纹身”
 - 游览大东海
 - 在到达三亚之前·我们前往海棠湾美人鱼海底餐厅品尝海鲜午餐·同时欣赏水下美人鱼表演
 - 【推荐自费】欣赏巨资打造震撼演绎《三亚千古情》一生必看的演出·最难忘的海南回忆
 - 参观生活馆
 - 三亚美食夜市
- 酒店: 三亚 4 星酒店 <四季海庭大酒店或同级>



【第四天】: 三亚

(早餐/午餐/晚餐)

- 游览情山鹿回头山顶公园 (山顶鹿回头雕塑)·三亚别称鹿城
 - 参观健康馆
 - 【保证自费】游览亚龙湾玫瑰谷
 - 【推荐自费】欣赏著名的《红色娘子军》演出
- 酒店: 三亚 4 星酒店 <四季海庭大酒店或同级>

【第五天】: 三亚/海花岛

(早餐/午餐)

- 【保证自费】游览国家 5A 级景区: “寿比南山不老松”的南山·在南山文化旅游区·观世界上最高的 108 米南海观世音菩萨·湛蓝的海水·洁白的佛像·美得恍若人在画中游·品尝南山素斋。
 - 晚上可欣赏海花岛灯光秀
- 独家酒店: 海花岛 5 星酒店 <希尔顿大酒店>

【第六天】: 海花岛-海口 <高铁>

(早餐/晚餐)

- 游览海花岛: 《海洋乐园馆》观看企鹅·白鲸·北极熊·海狮·海豹的等海洋世界, 以及风情街·婚礼庄园·双子沙滩·博物馆群。
- 酒店: 海口 4 星酒店 <兴泰粤海酒店或同级>

【第七天】: 海口

(早餐)

- 今天是自由活动的一天
- 酒店: 海口 4 星酒店 <兴泰粤海酒店或同级>

【第八天】: 海口 ✈️ 新加坡

(早餐)

- 早餐后机场送团·结束完美旅游·留下与贵宾旅途甜蜜的回憶·结束这趟难忘的海南之旅

备注:-

- ☒ 行程如有变动将以当地旅行社最后安排为准, 恕不预先告知。如果中文和英文行程有不符之处, 请以中文行程为准。
- ☒ 导游全程以中文解说。
- ☒ 保证自费项目: (SGD110/人在新加坡支付) 槟榔谷, 南山观世音菩萨, 玫瑰谷, 玉带滩游船
- ☒ 推荐自费项目: 红色娘子军 (RMB320/人) / 三亚千古情 (RMB380/人)
- ☒ 司机和导游小费: RMB 320 /人 (全程)

WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: ANZAS

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

instagram wtstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg